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Írásbeli kérdés

Kővér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miképpen váltn ak — аfoglalko1atottak számának függvéпyébeп — az Öп által vezetett szaktárcának

a jövedelmekre kiadott költségei az elmúlt négy es tепdőьеп ? ”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem Tisztelt Miniszter Úr válaszát, amely az irányítása alatt álló szaktárca személy i

állományának alakulását mutatta be az elmúlt bő négy év vonatkozásában.

А fentiekkel összefüggésben kérdezem Tisztelt Miniszter Urat arról, hogy ugyancsak 2010 . év májusátó l

kezdve, évenkénti átlagban, miként változtak az irányítása alatt álló szaktárca személyi jellegű
ráfordításai?

Segítő együttműködését ezúton is köszönöm !

Budapest, 2014. december 1 .

Üdvözlettel

Szilágyi Суёrgy
Jobbik
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